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The story of a boy named

Almanzo Wilder . . . While Laura Ingalls grows up in a little house on the western prairie,
Almanzo Wilder is living on a big farm in New York State. Almanzo and his brother and
sisters work at their chores from dawn to supper most days-no matter what the
weather. There is still time for fun, though, especially with the horses, which Almanzo
loves more than anything. Farmer Boy is the third book in the Laura Years series. From
shearing sheep and milking cows to training young calves, Almanzo Wilder worked very
hard on his family's farm in New York. But when his chores were all done, Almanzo
could go to his favorite place in the whole world -- the Horse-Barn. Although his father
wouldn't let him handle the frisky colts, Almanzo could still look at them and dream of
one day having a horse all his own!
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评论

这次农场大多了，主要蛋白质来源也不是Laura的家里那样靠打猎而是自己养。不过产

http://www.allinfo.top/jjdd


出真的可怕，一个家庭运作的一年黄油出产就可以有250磅…家里也收拾得非常干净整
洁

-----------------------------
将前两本纪录片一样的白描手法推向极致，只是反复的劳作描写使中间部分略显枯燥。
话说Almanzo家的伙食相当棒……
关于孩子性格的塑造果然还是要靠父亲，这是本做个好父亲的教科书，有些章节可以常
读。

-----------------------------
农家小孩的日常，还挺有趣的，很多农活描写的很生动传神，就是很多单词不认识，没
有特别精彩的地方，但是一家人简单的生活也是很欢乐的，8.3吧。

-----------------------------
适合父亲读一下

-----------------------------
一年四季描绘农场事物的好词好句在这本书中都可以找到。

-----------------------------
我读过的第一本长篇英语小说，读了n多遍，整个系列也很不错

-----------------------------
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